
Randi Fechtenburg

Over Hollufvej 12, 5220 Odense SØ

2929 5871 | randi@daskfyn.dk

Dato og mødetidspunkt:
15.01.2024

kl. 19.00

Mødested:

Online Teams

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_ZWY2Zjk2ZjgtYmYxYS00N

jE2LTgwYzAtZDc0NGUzOTFiY2Fl%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%225c

55d534-815e-49e0-a052-401b1226c497%22%2c%22Oid%22%3a%221a93d798-8d16-431

1-b61d-670406ba6a5a%22%7d

Deltagere: Randi, Mark, Jesper, Trine, Åse, Gitte og Heidi.

Afbud: Peter, Kathrine

Dagsorden

O: Orientering, D: Drøftelse, B: Beslutning
Referat: Gitte

Opfølgning af referat fra 7. dec. Punkter tages op igen til dette møde.

1 Nyt omkring økonomi? Peter har ikke yderligere – revision lige efter vinterferien.

2 Kredsformandsmøde d.19. jan. se bilag her

Dropbox

https://www.dropbox.com/scl/fo/d9kfo6l3t858

mebpubs0y/h?rlkey=nma7fqcncuhhzmg6us87a5

pqw&dl=0

Randi orienterede om punkterne på dagsordenen.

Vores holdninger til DM blev vendt.
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4 Statistik er der styr på det? Vi skal lægge elevtallene sammen for de enkelte idrætter samt hvilke skoler der har deltaget for

2023. Deadline inden vinterferien - den 9. februar 2024 – Randi planlægger at hæfte det ved

beretningen.

HUSK at sende det du har til beretningen til Randi også inden vinterferien – 9. februar 2024.

5 Kandidater til bestyrelsen – hvordan ser det ud?

Middelfart-Trine?

Kandidat fra Middelfart deltager ved vores næste møde – Trine orientere ham.

Næste møde den 22. februar 15.45 ved Heidi i Sanderum

Rep. 20. marts

6 Siden sidst Mark: Kredsfinale håndbold. Stævne i Årup Volley – Jesper og Mark.

Jesper: volley 6.-7. årg. Randi foreslog teen volleyball??

Gitte: volleyball for 8. klasse i torsdags og høvdingebold i morgen med deltagelse fra samtlige

skoler i området.

Randi Ubberud Volleyball 8.-9. videre til kredsfinale stævne Stokkebæk og Ubberud. Samt i

Ringe. 7 hold til kredsfinale stævnet

Kredsfinalestævnet 26. februar 2024 på Sanderumskolen.

https://skoleidraet.dk/skolehoevdingebold/reglement/

Atletik 11.-12. juni 2024 DM i Odense – Gitte kontakter Kim fra efterskolen ift aftensmad og

frokost.

Odense kommune giver de økonomiske rammer for at få uddannet yderligere 30-40

junioridrætsledere næste år via Dansk skoleidræt.

7 Evt. Herunder punkter til næste gang Muligt nyt medlem til bestyrelsen fra Middelfart bydes velkommen.

Har vi styr på alt til rep. Mødet.
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https://skoleidraet.dk/skolehoevdingebold/reglement/

